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RSV-møde 
RepræsentantSkabet af Veterinærstuderende. 

Onsdag d. 22/09/21 17:15 A2 70.03 
  
Tilstede: 
Referent: Caroline Hindborg 
 

1. Formalia – 17.30 
▪ Godkendelse af dagsorden: ja 
▪ Godkendelse af referat fra sidste RSV-møde: ja 

 
2. Sekretariatet informerer – 17.30 – 18.00 

Formanden  

Velkommen tilbage til fysisk campus. 

Besøg af EAEVE d. 13.-17. september - 8 internationale eksperter besøgte skolen og så alle faciliteter, 
og har spurgt ind til de studerende. Der er fremsat nogle minor deficiencies, som vi sagtens kan 
genkende: 

- Finans 

- Antal smådyr cases 

- Mangel på exotics 

Vi ”forventer” en akkreditering, men dette kommer først ud senere, når et andet råd har set på 
vurderingen. 

Der mangler stadig studerende til at rejse ud og hjælpe med akkreditering i andre lande. 

Kontorupdate → vi er næsten færdige! Vi mangler et loungeområde, men ellers er det, som det skal 
være. 

Kontortid → tirsdag 12:15-12:45. Dette er desværre de eneste tidspunkter, der er mulige for 
kassererne. 

- Husk at indsende kvitteringer, hvis man har udlæg i forbindelse med møder. 

- Der er stadig kitler, dissektionssæt, samt kittelkort (til 4. års), så kom og hent i kontortiden.  

o Kittelkort er kun til dem, der er tilmeldt MKR i år og medlem af VMF 

Masser af nye medlemmer! Skriv endelig til VMF, hvis der er nogle problemer. 
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- DDD hjælper med rigtig mange ting, og de er værd at bruge! Man kan kigge på DDD.dk for 
studerende 

- VMF hjælper med de problemer, der nu engang må opstå på campus. 

Generalforsamling d. 14. oktober 2021! → extremt vigtigt at deltage og vær med til at stemme, også 
selvom man ikke vil melde sig ind i sekretariatet. 

- Det nye sekretariat skal findes 

- Der er mad, forplejning, snacks og øl. 

- Der kommer indkaldelse til GF, samt info-videoer omkring de forskellige poster i sekretariatet, 
og underudvalg. 

SUND puljen → der er 1 million kroner til at uddele. Fristen er d. 17. oktober, så søg! 

- Man kan søge til noget, der bidrager årgangen/større foreninger/en studiegruppe 

- Man kan fx søge til årgangsarrangementer. 

- D. 12. oktober kan man få sin ansøgning set igennem af VMF. Både ansøgninger til SUND puljen 
eller andre ansøgninger. Der kommer præcist tidspunkt ud senere 

Frokost med lokalformænd på fredag d. 24. september → der mangler studerende til frokost hos DDD i 
Codan hus, hvor man skal snakke med lokalformænd i DDD. De vil gerne vide, hvordan de skal gøre 
jobs attraktive for studerende. 

- Der er gratis frokost og mulighed for at give sin mening til kende. 

- Man skal skrive til DLHL@DDD.dk (Til Daniel) for at melde sig til frokosten inden klokken 
12:00 i morgen (d. 23/9) 

Hævning af udvalgsforplejning fra 60,- til 70,-. Dette er for at belønne vores aktive medlemmer. 

- Dette er hermed vedtaget på RSV 

Extraordinær forplejning til arrangementer over 4 timer → 50% oveni det aktuelle beløb på 70,-, så 
man samlet har 105,- til forplejning. 

- Det er sjældent aktuelt, men kan forekomme 

- Dette er hermed vedtaget på RSV 

Update fra DDD 

▪ Årsmøde på Nyborg strand 7-9. oktober. Der mangler stadig et par medlemmer. Skriv 
gerne til DLHL@DDD.dk,  hvis du vil hjælpe til 

mailto:DLHL@DDD.dk
mailto:DLHL@DDD.dk
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- Man får lov til at møde formændene for faggrupperne samt andre dyrlæger 
landet over. 

▪ DDD er rykket sammen med Pharma-DK i CODAN hus. Dette er de fint tilfredse med 
indtil videre 

3. Update fra SUND   

SUND-pulje → SØG PENGE! 

4. Update fra SVH  

Ingenting 

5. Update fra Akademisk Råd  

De venter på hvad der skal ske med Foulum. I oktober burde de vide, hvor mange pladser der skal 
skæres væk på SUND, men der skal stadig fjernes 25 pladser på vetmed.  

Derudover skal der skæres financielt på IKV, men vi afventer stadig en udmelding.  

Det er vedtaget i Folketinget, at der skal skæres med 10% i de fem største byer (+ Roskilde) på 
uddannelses pladser. 

Så snart det er muligt, bliver der lavet politisk arbejde fra SUND og andre - men først når det giver 
mening. 

• Dyrlægeuddannelsen er nævnt ved navn og er derfor ikke omfattet af de 10%, men en specifik 
nedskæring på 25 pladser i København, hvilket giver en faktuel nedskæring på 5 studerende 
årligt fra det optag vi har nu. 

6. Undervisningsudvalg og øvrige udvalg informerer 

Undervisningsudvalg 

IKV → møde i næste uge. Der skal blandt andet tales om den ”dårlige tone” som kan opstå på 
hospitalerne. De vil meget gerne have konkrete eksempler med til uuikv@studmedvet.dk, så 
der er nogle konkrete eksempler på at en underviser ikke snakker pænt eller ordentligt til de 
studerende, da dette er et fortsættende problem. 

Husk at EVALUER når muligheden er der - alle fags evalueringer bliver gennemgået, så det er 
vigtigt at man evaluerer både på godt og skidt, så kurserne kan blive så gode som muligt. 

IVH  → møde i mandags, men der er ikke tilsendt referat endnu. 

Øvrige udvalg 

IVSA →  de står for at håndtere mange udvekslinger mellem Danmark og udenlandske 
veterinær studier.  

mailto:uuikv@studmedvet.dk
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Under corona, har der ikke været meget, men nu begynder der at ske noget: 

o IVSA rejselegat udgives og skal søges senest d. 24/9, hvis man har rejst i Danmark eller 
udlandet 2020/2021 og har lavet veterinærvelfærdsarbejde. Der er ingen krav om 
oplæg. 

o D. 30/9 er der rejseaften, hvor legatet udgives, og hvor tidligere exchanges kommer og 
fortæller. Der er GRATIS mad. 

o Næste exchange i efteråret 2021 → turen går til Norge, Ås.  

▪ Det foregår d. 29-31 oktober hvor danskerne tager til Norge 

▪ D. 26-28 november kommer nordmændene til DK 

▪ I år er der ingen deltager gebyr (normalt på 500,-). Der er dog egen betaling på 
1000,- ca til turen derop. 

▪ Corona pas er påskrevet, og test gælder desværre ikke.  

▪ Deadline er senest i uge 40 

▪ Der er plads til 10 personer → så SEND EN ANSØGNING! 

- Formentlig kommer der også en udveksling til LONDON næste forår. 

Årgang ’18: ansøgning af penge til julefrokost: mega fed fest, som skal være så billig for de 
studerende som muligt. Gratis hotdog, gratis sodavand, gratis entre, og gratis underholdning. 
Vi søger derfor om penge for at kunne holde en fantastisk fest. 

o Der er penge i VMF - og de skal bruges! 

o I 2019 lå budgettet på 58.000 / vi forventer en udgift på 99.700. 

o Tidligere har man ikke søgt penge til julefrokosten fordi drengene stod for det - i år vil 
vi gerne gøre det på tværs af årgangen, så piger og drenge gør det sammen. Derudover 
har årgang 18 heller ikke haft midtvejsfest eller A-vej til at tjene penge. 

o Vi har allerede sponsorat på 22.000 fra medlemspuljen.  

o Fra RSV søges der 30tusind. Dette skal inkludere non-alkoholiske drikkevarer og 
materialer. Derudover vil alt overskud gå tilbage til VMF, så det kan bruges til andre 
arrangementer. 

- Der stilles spørgsmålstegn til beløbet ved non-alkoholiske drikke - de syntes 24.000 er for højt, 
da de ikke bruger så meget på al alkohol og drikkevarer på 4 dage. 

o Dette er derfor at overskuddet går til VMF, så hvis der ikke bruges alt, så kommer det 
tilbage og de 30.000 er ment som en forsikring. 
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- Der stemmes ved håndsoprækning og der et klart flertal for at pengene skal bevilliges 

o 4. december i marmorhallen 

Kanylen →  Kanylen mangler nye medhjælpere! Skriv til Kanylen@studmedvet.dk hvis I er 
interesserede i at komme med - der er gratis mad for alle medlemmer! 

7. Status yngste årgang ’21  

Årgang ’21: de mangler at finde årgangsrepræsentanter, men tutorerne vil hjælpe med at 
finde 2-3 repræsentanter for årgangen. 

 Mega god rustur! 

Der er lidt problemer/forvirring omkring etik og zoologi fordi det ligger under samme 
emne.  

Der er problemer med skemaet og holdinddeling 

De er glæde for at der er blevet gjort meget for det sociale - og de har været på A-vej. 

8. Up-coming fra øvrige årgangsrep.  

Årgang ’20: de har det godt. Er glade for at være tilbage efter corona og se medstuderende. De 
har ikke fået nogle henvendelser endnu omkring dårlige ting. 

o De har nogle frivillige der er i gang med at arrangere en mini-rustur, og de anbefales til 
RSV at søde penge hos VMF/RSV, samt ved SUND, da de har en stor pulje at uddele fra 
til fælles arrangementer. 

Årgang ’19: De er i gang med spec.pat og husdyrernæring.  

o De har lidt problemer med de øvelser der ligger op til eksamen og efter eksamen. Dette 
tages med videre til studienævnet 

Årgang ’18: Alt er som det skal være. Der er rod med skemaet, men ellers fungerer alt fint. 

Årgang ’17: De er på rotation og har også problemer med skema planlægning. Men de hører 
intet skidt, så de må have det fint. 

Årgang ’16: De har det også fint - de modtager ikke rigtig nogle mails fra medstuderende, så 
alt er fint. De er snart færdige! 

9. Eventuelt 

- Sekretariatsposter: da det snart er tid til GF og udskift i sekretariats posterne, vil de komme 
videoer ud på instagram omhandlende de forskellige poster. 

mailto:Kanylen@studmedvet.dk
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o Formand: Er den der holder styr på alle indkaldelse af sekretariatet til morgenmøder 
og andre ting. Står også for at sætte slides og powerpoint sammen til RSV. Skal kunne 
finde svar på alle mulige sjove spørgsmål, samt tage de endegyldige beslutninger. Der 
er også tæt sammenspil med DDD. En rigtig lærerig og sjov post, men ikke en post for 
nybegyndere. Man skal blot være med i sekretariatet og vide hvad der foregår, og så 
kan man senere blive formand. 

o Næstformand: Skal bistå formanden. Der er ikke så meget fastlagt arbejde, men man 
står for at arrangerer snart-kandidat dag, for dem der snart bliver uddannede, sammen 
med DDD-ansvarlig. Ellers klarer man de forfalden opgaver fra formandens side af.  

o Kassere (Flyger + Esther): Dette er en toårig post, hvor man først følger kasserne og 
derefter bliver man senior-kasser.  De håndterer finanserne og står for kontortiden om 
tirsdagen. De er med til morgenmøder, og derudover mødes de hver 3. måned til 
bogføring. 

o Sekretær: Står for at holde styr på diverse småopgaver. Står også for at indkalde til 
både RSV og Generalforsamling, samt holde styr på hjemmesiden.  

o DDD-ansvarlig: Er med til DDD-møer og er studenterrepræsentant i ADO og FDF. Det 
er ret politisk anlagt, og kræver interesse i mange forskellige emner. Der er mange 
møder, som man skal være en del af, men man lærer rigtig mange mennesker at kende, 
som står for vores videre arbejdsliv. 

o So-Me: Ansvarlig for sociale medier, fx vores instagram og VMF facebook siden. Meget 
stille og rolig post, og man kan styre hvad der kommer ud på de sociale medier. Man 
skal gerne være lidt handy med instagram og facebook, men det er ellers en god 
førstegangs post. 

o Ka-Ma: Er redaktør på kanylen og står for at fikse mails for de forskellige udvalg og 
årgange. En simpel post, men det kræver at man også er med i Kanylen. 

o SUND-repræsentant: Repræsenterer foreningen i alt hvad der har med universitetet 
og uddannelsen at gøre. Det er en tung post, som kræver at man ved hvad der foregår 
på uddannelsen og har en mening, samt er interesseret i at informerer sig og 
inkluderer sig. 

o Campusudvalgs-repræsentant: Sidder med de andre faglige foreninger på SCIENCE. 
Fremadrettet er de med til at følge de campus planer der er ved at blive udarbejdet, så 
det er vigtigt at man er med til at repræsenterer Veterinær medicin. Der er møde ca. 1x 
månedligt 

o Udvalgskoordinator: Er med til at koordinere de udvalg der er i VMF. Laver 
formidlingen mellem VMF og de forskellige underudvalg, og den anden vej rundt. En 
god post til de nye. 

o Studienævnsnæstformand: Har en observatørpost i bestyrelsen, men vælges ikke til 
GF. Man vælges ind i det, hvis man vælges ind i studienævnet, og her mangler der 
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pladser. Det er studienævnsnæstformanden, som har den største stemme på 
uddannelsen. Det er ikke en post for nybegyndere, men en meget vigtig post. 

Tak for i aften       


